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By this book the Institute of problems of the modern art of Academy of arts of Ukraine begins the publication

of scientific researches on urgent modern problems of research, protection and restoration of monuments of a cul!

tural heritage in a context architectural and art theory & history, and culturology. We prefer innovative approach!

es. The collection is intend for scientists, graduate students of humanitarian and artistic higher educational

establishments and for all, who is interested in the modern state of the artistic and architectural culture.

Этим выпуском Институт проблем современного искусства Академии искусств Украины начинает

публикацию научных исследований по актуальным современным проблемам исследования, охраны и

реставрации памятников культурного наследия в контексте архитектуроведения, искусствоведения и

культурологии. Преимущество отдается инновационным подходам. Сборник рассчитан на научных

работников, аспирантов гуманитарных и художественных высших учебных заведений и всех, кто ин!

тересуется современным состоянием художественной и архитектурной культуры.
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